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Abstract (en)
A multi-stage geared turbine compressor is provided with a two-stage transmission with an intermediate gear (5), which has a first and a second
gear (51,52), which form one unit. The first gear (51) has a larger tooth module than the second gear (52) and engages solely with the central drive
gear (2) driving the pinion shafts (3,4) to the first compressor stages. The second gear (52) engages only with the pinion shafts (6,7,8) of the other
compressor stages. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein mehrstufiger Getriebe-Turboverdichter ist mit einem zweistufigen Getriebe mit einem Zwischenzahnrad (5) versehen, das ein erstes und ein
zweites Zahnrad (51, 52) aufweist, die eine Einheit bilden. Das erste Zahnrad (51) weist einen größeren Zahnmodul als das zweite Zahnrad (52)
auf und steht ausschließlich mit dem zentralen, die Ritzelwellen (3, 4) den ersten Verdichterstufen antreibenden Antriebszahnrad (2) in Eingriff. Das
zweite Zahnrad (52) steht nur mit den Ritzelwellen (6, 7, 8) der weiteren Verdichterstufen in Eingriff. <IMAGE>
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